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(57) Abstract : The invention relates to a high-resolution imaging system for recording images of the same scene, that are sampled
in a complementary manner. To this end, an image filter (2) is arranged in an intermediate focusing plane (PI), and a matrix (3) of
microlenses is arranged at a distance from the image filter, with each microlens that is associated with an opening (O2) of the image
filter. An image detection matrix (9) is then optically conjugated with the microlens matrix. The system also comprises a device for
moving an intermediate image in relation to the image filter (2). Such an imaging system is especially suitable for recording high-re -
solution infrared images.

(57) Abrégé : Un systéme d'imagerie & haute résolution est adapté pour saisir des images d'une méme scéne qui sont échantillonnées
de fagon complémentaire. Pour cela, un filtre
[Suite sur la page suivante]
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d'image (2) est disposé dans un plan de focalisation intermédiaire (PI), et une matrice de microlentilles (3) est situc¢e a distance du
filtre d'image, avec chaque microlentille qui est associée a une ouverture (O2) du filtre d'image. Une matrice de détection d'image
(9) est alors conjuguée optiquement avec la matrice des microlentilles. Le systéme comprend en outre un dispositif de déplace-
ment d'une image intermédiaire par rapport au filtre d'image (2). Un tel systéme d'imagerie est particuliérement adapté pour saisir
des images infrarouges a haute résolution.
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